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Maastricht, 24 januari 2022 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen van CDA Maastricht inzake schoolgebouwen Amby, Brusselsepoort. 
 
 
Geacht college, 
 
De voormalige school aan de Severenstraat 18 in Amby is in eigendom van MosaLira. In CDA-
raadsvragen van mei 2019 is aangegeven dat de percelen, zodra de onderwijsbestemming vervalt, 
worden overgedragen aan de gemeente (economisch claimrecht). De onderwijsbestemming is 
vervallen. Het schoolbestuur heeft echter in 2019 aangegeven, alvorens het perceel en gebouw over 
te dragen aan de gemeente, een vergoeding te willen ontvangen. Twee jaar later lijkt de situatie 
onveranderd. 
 

1. Wat is de stand van zaken van de overdracht van de voormalige schoolpercelen aan de 
Severenstraat? 

2. Deze percelen hebben op dit moment een maatschappelijke bestemming. Wat wil de 
gemeente uiteindelijk met deze percelen? 

3. Bent u bereid dit gebouw geschikt te maken voor maatschappelijke doeleinden waaraan een 
nijpend tekort is onze stad?  

4. Op welke termijn kunnen wij werkzaamheden/ sloop verwachten? 
 

De Emile Wesley-school gaat verhuizen naar het nieuwe kernkindcentrum in Belfort. Bij de verhuizing 
draagt zij het schoolgebouw aan de Beeldsnijdersdreef 201 over aan de gemeente, zo valt te lezen in 
het raadsvoorstel. Het schoolgebouw en bijbehorend perceel heeft de bestemming 
‘maatschappelijk’. In Maastricht is een groot tekort aan maatschappelijk vastgoed. Diverse 
waardevolle sociaal maatschappelijke organisaties gaan steeds van tijdelijke huisvesting naar 
tijdelijke huisvesting waardoor de continuïteit in geding komt.  
 

5. Welke plannen heeft de gemeente voor het gebouw aan de Beeldsnijdersdreef? 
6. Bent u het met ons eens dat dit gebouw mogelijk een geschikte locatie is voor het huisvesten 

van waardevolle sociaal maatschappelijke initiatieven? 
7. Hoe betrekt u de omgeving bij de nieuwe invulling van het schoolgebouw? 

 
In afwachting van uw antwoord, 
 



 
Jan Janssen, raadslid 
Nol Beckers, burgerlid 
Namens de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht 
 


